



Rue Amherst

Dans l'instance de l'expropriation pour l'élargissement de la rue Amherst, (côté est), entre les rues Craig et Sainte-Catherine, dans le quartier Saint-Jacques de la Cité de Montréal.

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que les commissaires dans l'instance de l'expropriation plus haut citée, ont terminé les procédures d'évaluation et signé et déposé leurs divers rapports de telle évaluation au bureau du soussigné, ainsi que le requiert la loi, et que vendredi, le neuvième jour de septembre prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que le conseil pourra être entendu, lesdits rapports seront soumis à la Cour Supérieure pour le district de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant en division de Pratique (chambre No 31) du Palais de Justice de cette Cité, pour être homologués.

L.-O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,
HOTEL DE VILLE,

Montréal, 9 août 1904.



Amherst Street

In the matter of Expropriation for the Widening of Amherst street (east side), between Craig and St. Catherine streets, in the St. James Ward of the City of Montreal.

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Commissioners in the above mentioned matter of expropriation, have completed the proceedings of appraisal, and have signed and deposited their several reports of such appraisal in the office of the undersigned, as required by law, and that on Friday, the ninth day of September next, at half-past ten o'clock in the forenoon, or as soon as Counsel can be heard, the said reports will be submitted to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting in the Division of Practice (Room No. 31), at the Court House of this City, for homologation.

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,

Montréal, 9th August, 1904.



AQUEDUC DE MONTREAL

Soumissions pour les travaux suivants :

Niveler et cimenter le Fond du Réservoir McTavish, côté Sud. Cimenter le fond du Bassin Carré Saint-Louis. Construction d'un égout pour dériver les eaux des fossés des fermes à l'entrée de l'Aqueduc de Montréal.

Des soumissions cachetées adressées au greffier de la Cité et déposées au bureau dudit greffier de la Cité, à l'Hôtel de Ville, seront reçues jusqu'à midi le 23 août courant, pour les travaux ci-dessus mentionnés.

Toute soumission qui ne sera pas conforme aux plans et devis sera écartée.

Un certificat attestant que le dépôt exigé dans les devis sus-mentionnés a été fait entre les mains du Trésorier de la Cité devra accompagner chaque soumission.

Lesdites soumissions seront ouvertes par le Greffier de la Cité en présence des intéressés, à la première assemblée de la Commission de l'Aqueduc qui suivra leur réception.

La Commission de l'Aqueduc ne s'engage pas à accepter la plus basse ni aucune des soumissions.

Par ordre,

L.-O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER,
HOTEL DE VILLE,

Montréal, le 12 août, 1904.



Montreal Water Works

Tenders for the following works :

Levelling off and cementing bottom of McTavish reservoir. Cementing bottom of St. Louis square Basin. Constructing a 3' x 2' brick sewer to receive the farm drainage at the entrance of the Aqueduct.

Sealed tenders will be received at the office of the City Clerk, City Hall, until noon on Tuesday, the 23rd. August instant, for the above mentioned works. The whole in accordance with specifications to be obtained and plans to be seen, at the office of the Superintendent of Water Works, City Hall.

All tenders not in conformity with the plans and specifications will not be considered.

A certificate of deposit with the City Treasurer for the amount called for in the above mentioned specifications, must accompany each tender.

Said tenders will be opened by the City Clerk in the presence of the interested parties at the first meeting of the Water Committee after the reception of the tenders.

The Water Committee does not bind itself to accept the lowest or any of the tenders.

By order,

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,

Montreal, August 12th, 1904.